

29 June 2010

29 يونيو 2010

Dubai Financial Market
Dubai - United Arab Emirates
Fax: (04) - 3315148

سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة
فاكس رقم: 3315148 - (04)

Attn: Ms. Fahima Al Bastaki
Director -Issuance and Disclosure Dept

عناية السيدة/ فهيمة البستكي المحترمة
مدير إدارة الإدراج والإفصاح

**Re: Press Release announcing departure of
Mohammed Ali Yasin**

**الموضوع: خبر صحفي حول مغادرة محمد علي ياسين لشعاع للأوراق
المالية**

Dear Sirs:

تحية طيبة وبعد،

Find enclosed a press release announcing that Mohammed Ali Yasin, CEO of SHUAA Securities, the brokerage arm of SHUAA Capital, will be leaving the Company at the end of August 2010.

نرفق طيه خبر صحفي حول مغادرة محمد علي ياسين، الرئيس التنفيذي لشعاع للأوراق المالية وهي ذراع الوساطة المالية لشعاع كابيتال، الشركة بنهاية شهر أغسطس 2010.

Sincerely yours,

شاكرين لكم اهتمامكم، وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،



Oliver Schutzmann
Chief Communications Officer

أوليفر شويتزمان
رئيس الإتصال المؤسسي

نبر صحفى
للنشر الفورى

شعاع كابيتال تؤكد مغادرة محمد على ياسين شعاع للأوراق المالية

دبي، 29 يونيو 2010 : أكدت شعاع كابيتال ان محمد على ياسين، الرئيس التنفيذي لشعاع للأوراق المالية وهي ذراع الوساطة المالية لشعاع كابيتال، سيغادر الشركة بنهاية شهر أغسطس 2010. وستقوم الشركة في وقت قريب بالإعلان عن تعيين رئيس تنفيذي جديد لشعاع للأوراق المالية.

وانضم محمد على ياسين إلى شعاع بعد استحواذ الشركة على الإمارات للأوراق المالية عام 2006. وحققت شعاع للأوراق المالية إنجازات ونجاحات كبيرة بقيادة السيد ياسين. وفي هذا الإطار، نتقدم بالشكر والتقدير إلى السيد ياسين الذي أسهم بالتزامه وتقانيه في بناء شركة قيادية في مجال الوساطة المالية وهي ستبقى جزءاً أساسياً في إستراتيجية شعاع الواحدة في المستقبل.

ان شعاع للأوراق المالية شركة قيادية وذات سمعة قوية في دول مجلس التعاون الخليجي ويعمل في الشركة حوالي 127 موظفاً. وتوفر الشركة نافذة للمستثمرين المحليين والعالميين لدخول جميع الأسواق العربية. وحصلت شعاع للأوراق المالية على المركز الثاني في الإمارات خلال عام 2009 بحصة سوقية بلغت 5,27 %. وإننا على ثقة ان شعاع للأوراق المالية في موقع جيد للاستفادة من تحسن أداء الأسواق الإقليمية وتتمتع الشركة بالكفاءة والإدارة القوية التي نتيح لها ان تكون شركة قيادية في مجال الوساطة على المستوى الإقليمي.

نبذة عن شركة شعاع كابيتال ش.م.ع:

تحافظ شعاع كابيتال ش.م.ع. على مكانة ريادية في مجالات الاستثمارات، والصيرفة الاستثمارية، وإدارة الأصول، والوساطة المالية، والتمويل والأبحاث. ومن مقرها الرئيسي في دبي في دولة الإمارات العربية المتحدة، تتمتع شعاع كابيتال بتواجد إقليمي في أبو ظبي، والرياض، والدوحة، والقاهرة، وبيروت، وإسطنبول. وتتمتع بسجل حافل في دول مجلس التعاون الخليجي حيث تقدم شعاع كابيتال مجموعة واسعة من الخدمات المالية للشركات، والحكومات، والمؤسسات، والمستثمرين. ومنذ العام 1979، اضطلعت شعاع كابيتال بدور أساسي في رسم ملامح قطاع الخدمات المالية في دول مجلس التعاون الخليجي، واستمرت في تعزيز هيكلها التشغيلي وقدراتها المالية. لمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني (www.shuaacapital.com)

لمزيد من المعلومات، يرجى الاتصال بـ:

طارق فليحان / أوليفر شويتزمان

قسم علاقات المستثمرين

شعاع كابيتال - دبي، الإمارات

هاتف: +971 4 365-1800

متحرك: + 971507080571

+971505442078

بريد الإلكتروني: tfleihan@shuaacapital.com

oschutzmann@shuaacapital.com

الموقع الإلكتروني: www.shuaacapital.com

PRESS RELEASE

SHUAA Capital confirms departure of Mohammed Ali Yasin

Dubai – 29 June 2010: SHUAA Capital today confirms that Mohammed Ali Yasin, CEO of SHUAA Securities, the brokerage arm of SHUAA Capital, will be leaving the Company at the end of August 2010. A replacement will be announced shortly.

Mohammed Yasin joined SHUAA as a result of the acquisition of Emirates Securities in 2006. During his tenure at SHUAA Securities, Mr. Yasin has brought leadership and success to our brokerage business. We thank him for his dedication and contribution to building a premier regional trading hub, which remains an important cornerstone of the One SHUAA strategy going forward.

SHUAA's brokerage business is one of the most established and respected firms in the GCC region with over 127 employees. The Firm provides local, regional and international investors with access to all major Arab stock markets. For the year 2009, SHUAA ranked as the second largest broker in the UAE with a market share of 5.27%. We believe that SHUAA Securities is ideally placed to take advantage of the forecast growth across regional markets and that we have the brand, talent and management commitment to create the leading regional brokerage platform.

- ENDS -

For further information contact:

Oliver C. Schutzmann
Chief Communications Officer

SHUAA CAPITAL psc
Level 2, West Wing, The Gate Building
Dubai International Financial Center
P.O. Box 31045, Dubai - UAE
Tel: +971 4 3199 872
Fax: +971 4 3303 550
Mob: +971 506405722
oschutzmann@shuaacapital.com

Tarek S. Fleihan
Senior Associate -
Corporate Communications

SHUAA CAPITAL psc
Level 2, West Wing, The Gate Building
Dubai International Financial Center
P.O. Box 31045, Dubai - UAE
Tel: +971 4 3199 874
Fax: +971 4 3303 550
Pager: +971507080571
tfleihan@shuaacapital.com

About SHUAA Capital psc:
www.shuaacapital.com

SHUAA Capital psc maintains a leadership position in Investment Banking, Asset Management, Brokerage, Private Equity, Finance and Research. Headquartered in Dubai, in the United Arab Emirates, SHUAA Capital has a regional presence with offices in Abu Dhabi, Riyadh, Doha, Cairo, Beirut and Istanbul.



Embedded in the dynamic economic environment of the Gulf Cooperation Council (GCC), SHUAA Capital provides a broad range of financial services to corporations, governments, institutional clients, and high net worth individuals.

Since 1979, SHUAA Capital has played a prominent role in shaping the financial services landscape of the GCC and will continue to be at the vanguard of regional integration into global financial markets.